

SOURATE 111

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

MASJID TUCSON

United Submitters International

www.masjiduntucson.org

Sourate 111 : Les Epines (Al-Masad)

Au nom de Dieu, le Plus Gracieux, le Plus Miséricordieux.

1. Condamnées sont les œuvres d'Abbe Lahab, et il est condamné.*
2. Son argent et tout ce qu'il a accompli jamais ne l'aideront.
3. Il a encouru l'Enfer flamboyant.
4. De même sa femme, qui mena la persécution.
5. Elle sera (ressuscitée) avec un lien d'épines autour du cou.

111 : 1 Abbe Lahab était l'oncle du Muhammad et le leader de l'opposition. Sa femme exécuta une campagne de persécution contre Muhammad et les croyants. Comme toutes les descriptions du Paradis et de l'Enfer, les liens d'épines est une allégorie.

Sura 111: Thorns (Al-Masad)

In the name of God, Most Gracious, Most Merciful

1. Condemned are the works of Abee Lahab, and he is condemned.*
2. His money and whatever he has accomplished will never help him.
3. He has incurred the blazing Hell.
4. Also his wife, who led the persecution.
5. She will be (resurrected) with a rope of thorns around her neck.

NOTES

111:1 Abee Lahab was Muhammad's uncle and the leader of the opposition. His wife carried out a campaign of persecution against Muhammad and the believers. Like all descriptions of Heaven and Hell, the rope of thorns is an allegory.